
Hjerm Landsbyordning, den 

  

      

REFERAT:  

Bestyrelsesmøde tirsdag den 02.10.2018 kl. 17.00 – 19.30 ( i dagtilbuddet)  

Deltagere: Henriette, Nicole, Inger, Erik, Christina, Lillian, Bettina, Nanna, Anders og Vinni 

Fraværende: Jette og Jonas 

1. Orienteringspunkter (OP) 17.00 – 17.30 

➢ Orientering udsendt (VSH/AJA) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) 

- Elevrådet konstituerede sig, Nanna fra 5.kl.  blev valgt til formand og Jonas fra 6.kl. blev 

valgt til næstformand. Begge deltager til mødet.  

➢ Personale (Bettina/Lilian) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

REFERAT: 

Ledelsen: Alle skal i gang med at lave en handleplan vedr. Mad og måltider. 

Sommerferien i 2019 bliver i uge 28, 29 og 30 

Elevrådet:  

Ønsker: 

• en tur ud af huset- strand, udstillinger, skoven eller andet hvor der er bevægelse. For hele skolen. 

• en skolefest, evt. med skuespil og diskotek. 

• at det er muligt at bevæge sig frit rundt på sidste skoledag. Evt. kan der være forskel på lille og store team. 

• at der ikke er frikvarter mellem to timer i samme fag. 

Elevrådet vil lave en kampagne vedr. cykelhjelme.  

Personalet: 

Dagtilbuddet - Har arbejdet med forskellige temaer såsom “Hvem er jeg?” og Ude leg. Vi har haft brandøvelse og alle 

overlevede. Vi ønsker haltid. 

Skolen – Har haft åben hus på fagdagen om ulve. Rigtig god oplevelse og forældrene blev kloge på hvad en fagdag 

er. 

Der er mange lærer på kursus. 

Mellemtrinet: Der arbejdes om ensomhed. 

Indskoling: Skal til at arbejde om Peter Plys. Det handler om regler ,og at det er vigtig at vi har et rart sted at være . 

Alle bliver testet to gange for ordblindhed i tredie klasse. 
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Bestyrelsen: 

FRU møde: Der vil blive lagt flere lærer timer ud. 

Der er en Udviklingspulje til Landsbyordningen der kan søges. 

Hvis vi laver noget med Lydens by, vil Struer kommune gerne have pressen på. 

Jeanette Enevoldsen vil gerne at bestyrelserne henvender sig til hende, hvis vi har nogle ideer. 

 

Kort pause 17.30 – 17.35 - Elevrådet fratræder fra mødet. 

2. Økonomi / Personalia (AJA) (OP) 17.35 – 17.45    

➢ Kort gennemgang af forbrugsprocent. 

REFERAT: 

Økonomien ser fornuftigt ud. Vi kommer ud med et plus i alle afdelinger. 

 

3. Trivselsmåling fra skolen. AJA (OP/DP) 17.45 – 18.20 

- Resultatet fra 2017-18 gennemgåes  

- Hvilke indsatser arbejder vi med det kommende år. 

- Hvilke opmærksomhedspunkter ser bestyrelsen. 

- Giver ovenstående anledning til revidering af retningslinjer. 

Referat: Trivselsmålingen ser fint ud, men vi tager fat på nogle indsatsområder indenfor social og faglig 

trivsel. 

Derudover har vi nogle gamle toiletter til 0. - 3. Klasserne, som trænger til at blive skiftet. 

 

4. Foredrag  m/Lola (Henriette) (OP) 18.20 – 18.35 

- Den gode PR på arrangement,  

- hvem kan deltage ? 

- hvordan med det praktiske? 

Referat: Lola kommer d. 4. December kl. 19:00-21 i Landsbyordningen i hallen. Det er et lukket 

arrangement for forældre og personale og Landsbyordningens samarbejdspartnere 

Tema: Familien Danmarks hverdag sat på en humoristisk spids 

Der laves billetter som bliver delt ud i dagtilbud og skolen for dem der tilmelder sig. 

Bestyrelsen deltager. 

5. Skolemad AJA/Nicole/Jette (OP) 18.35 – 18.50 
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- AJA undersøger muligheder til mødet. 

Referat: Nicole, Jette arbejder videre på muligheden for skolemad, de fremlægger næste gang muligheder 

og betingelser. 

 

6. Opfølgning på bestyrelseskursus 18.50 – 19.15 

- Evaluering til Jeannette (skole/dagtilbuds-chef) 

- Hvordan kan vi bruge kurset i bestyrelsen fremadrettet. 

Referat: Det var et godt kursus. Der var noget at arbejde videre med ude i bestyrelserne. Vi kunne f. eks. 

tage fat på  nogle af de øvelser fra kurset. (Ex. Hvad er vores rolle i bestyrelsen?) 

Kurset var lærerigt for nye bestyrelser. 

Der kunne godt have været mere tid til at tale sammen i de forskellige bestyrelser. 

 

Vi forbereder en bestyrelsesdag fredag d. 9. november kl. 12 i Naturhuset. Vi afslutter med julefrokost fra 

kl. 19.00 - ? 

 

7. Den gode historie 19.15 – 19.30 

- Et forslag kunne være vores valgfagsprofil, skrevet af elever,  

hvilket falder ind i en national indsats, med medie bevågenhed, evt efterfulgt af  

pr indsats fra kommunens pr- afdeling. 

Referat: Lillian tager fat på nogle elever for at få dem til at skrive om “Innovation på skoleskemaet”. 

Anders tager fat i Struer kommunes pressefolk, om de vil komme og lave en video om ovenstående. 

 

8. EVT.  

• Det er muligt at få en guitar underviser fra Struer musikskole ud på skolen til et 

introduktionsforløb. 

 

Punkter til næste møde: 

- Trivselsmåling fra skolen 

- Kontaktpersoner fra bestyrelsen til de forskellige klasser? 

- Inger kommer med et oplæg mht. Samarbejde mellem trivselsråd og bestyrelsen 

- Der skal tages billeder af bestyrelsen 
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- Madordning i skolen Nicole/Jette 


